
 

Referat styremøte 3- 2016 
 
Møtte: John Blindheim, Kato Magne Bruland, Jan Gjennestad, Hege Hegland, Terje Natland og 
Johnny Skjoldal (vara) og Hege Høyland (vara) 
Lisa Pickersgill- Forbundssekretær 
 
 
Sted: Styrerommet, Bergen Travpark. 
Tid: Torsdag 04.04.16 kl.17.30 
 
Saksliste 
 

1. Styrets oppgaver og fordeling av disse 
Formann informerer om Vestenfjeldske Travforbund og ønsker velkommen til nytt styre. 
 
Anleggskontakt: Johnny Skjoldal 
Til-start: Johnny Skjoldal og Jan Gjennestad 
Ungdomsansvarlig: Hege Høyland 
Ponniansvarlig: Hege Hegland 
Fellestreninger: Jan Gjennestad 
Kontakt mot driftsselskap: John Blindheim 
Kontakt mot DNT: John Blindheim 
Økonomi: Jan Gjennestad 
Aktivitetsansvarlig i region nord: Kato Bruland 
 
Forbundet ønsker å tilrettelegge et tilbud til ungdommer mellom 14-20 år. Hege Høyland tar 
saken videre og snakker med andre ungdommer i forbundet.  
Terje Natland ønsker at forbundet skal være mer ute hos lagene. Dette kan tas opp på neste 
lagledermøte. 
 

2. Økonomi 
Jan informerer om situasjonen. Kostnadene må reduseres.  
Travlagene bør gjerne støtte opp under fellestreningene. 
Blindheim spør om det bør være medlemskontingent i VFT. Terje Natland tenker på sponsing.  
Jan Gjennestad foreslår at en funksjonærstilling kan gå på rundgang, og inntekten går til 
forbundet, til slike arrangementet. Styret tar dette opp på lagledermøte. 
Forbundet foreslår at arrangementer til travparken servering som kommer via travlag sine 
medlemmer skal gi kickback til lagene/forbundet. Jan Gjennestad hører med Travparken 
Servering. 
Lisa informerer om regnskap. Jan og Lisa tar oppgaven å lager budsjett til neste styremøte. 
 
 

3. Til-Start 
Til-start samling for 2-åringer var søndag 03.04.16. Gikk veldig bra. 
Neste til-start samling er 22 mai for 2015 årgangen. 



 
Kato Bruland ønsker å søke om midler til å arrangere fellestreninger/til-start ute i regionene. 
 

4. Aktiviteter våren 2016 
Fellestrening siste lørdagen i måneden frem til mai. Så videre fra august til desember. 
Finansieringen for fellestreningene er foreløpig ikke spikret, og dette vil tas opp på et 
lagledermøte. 
Til-start samlinger. 
Lagledermøte 07.04.16. Vi skal ha et nytt lagledermøte i mai. 
Foredrag med avlssjefen samme helg som til-start er et forslag. Formann jobber videre med 
denne saken. 
 

5. Planlegging av høstkonferanse 2016 
Vestenfjeldske sin tur til å arrangere høstkonferanse. Forbundssekretær har hentet inn tilbud 
fra Fjord Line. Forbundssekretær tar tilbudet videre til de andre forbundene. 

 
6. Nytt fra Osterøy Travlag og Sunnhordaland Travlag 

Travlag som går dårlig, og leverer ikke årsrapporter. 
Formann har snakket med leder i Sunnhordaland. Formann har avtalt et møte med laget 
tirsdag 19.04.16 for å diskutere fremtiden i laget. 
Johnny Skjoldal var på ekstra ordinær generalforsamling i Osterøy Travlag. Laget ville drive 
videre og har fått i gang et nytt styre. 
  

7. Nytt fra driftsselskapet 
Jan informerer. 

 
8. Generalforsamlingen DNT 2016 

Ønsker at alle travlagene skal reise. 
Johnny Skjoldal tar kontakt med Askøy Travlag og Os Travklubb. John Blindheim kontakter 
Nordhordland Travlag. 

  
9. Eventuelt 

- Revisor beretningen er ok. Forbundssekretær sendes ut til lagene. 
- Generalforsamling i driftsselskapet er 13 mai. Valgkomiteen for VFT er valgkomiteen til 

driftsselskapet. Forbundssekretæren tar kontakt med valgkomiteen.   
- SMS utsendinger- Forbundssekretær sender ut regning til lagene. 
- Ponnigruppen ønsker å gå tilbake til å dele ut gavekort istedenfor porselenet. Forbundet 

stiller seg bak denne avgjørelsen. Styret gir ponnigruppen en generell 
beslutningsfullmakt i saker som angår drift av treninger og ponniløp i Vestenfjeldske, så 
lenge beslutningene ikke påvirker gruppens økonomiske rammer. 

 
 

 
 
Møtet ble hevet kl. 21.00  

 
 
 

Lisa Pickersgill, referent 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
John Blindheim   Kato Magne Bruland   Jan Gjennestad 
 
 
 
 
   Hege Hegland   Terje Natland  


